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В статье уточнено влияние процессов управления научно-
исследовательской и производственной подсистемами наукоёмких
предприятий РКМ на эффективность их развития. Доказано с
использованием методов логико-абстрактного моделирования, что
сложившаяся организационно-экономическая структура наукоёмких
предприятий РКМ не совершенна и требует изменения управления
научно-исследовательской и производственной подсистемами,
совокупность которых за счёт синергетического эффекта, проявляемого
во внутриорганизационной и межорганизационной интеграции, позволит
дать оценку общей эффективности их развития. Проведен анализ
показателей наукоемкости предприятий РКМ, который установил, что
целесообразна их научно-производственная интеграция в
пространственных моделях, внедрение и использование технологических
платформ.
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The article specifies R&D and production management process upon
knowledge-intensive rocket and space enterprises in respect or their
development effectiveness. It is approved with the method of abstract logical
modeling that contemporary organization and economic structure of the
knowledge-intencive enterprises has to be modified in terms of R&D and
production subsystem management. Both of them will lead to increase
development by synergetic effect caused by inter- and cross- organization
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integration. The analysis of the indicators of the science intensity of
enterprises of the knowledge-intensive rocket and space enterprises was
carried out, it was established that their scientific and industrial integration in
spatial models, the introduction and use of technological platforms is
expedient.

 Keywords: ROCKET AND SPACE ENGINEERING, PRODUCTION
MANAGEMENT, R&D MANAGEMENT, TECHNOLOGY PLATFORMS
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